



Help keep Fats, Oils & Grease from clogging the sewer pipes!

EN-AR 3/10

"WORKING TOWARD A BETTER ENVIRONMENT"
Valley View
SEWER DISTRICT

Follow These Steps To Help Prevent Clogged Pipes And Sewer Back Ups:

عجارتو بي بان ال ا دادسنا بن جت مل تاو طخل ا هذه عب تا
تا عول ابل ا هاي مو تا ل ض فل ا

1

Put cooled fats, oils and grease into a covered, disposable container and throw it into your garbage.

طاغم ةي و اح يف ة در ابل ا مو ح ش ل ا و توي ز ل ا و ةي ن هد ل ا داو م ل ا عض
تا ي اف ن ل ا ةي و اح و ا س ي ك يف ةي و اح ل ا عض و فر ص ل ل ة ل باق



2

Wipe dishes, pots, pans and cooking equipment before rinsing and washing.

خ ب ط ل ا تا د ع م ل ك و ة ال ق م ل ا و رو د ق ل ا و ق ا ب ط ا ل ا ح س م ا
ا م ل س غ و ا ء ا م ل ا ب ا ف ط ش ل ب ق



3

Put food waste into food compost container or trash.

و ا م ا ع ط ل ا ج ز م ل ة ص ا خ ةي و اح يف م ا ع ط ل ا تا ل ض ف عض
تا ي اف ن ل ا س ي ك يف



4

Keep screens in all drains to catch food waste.

ي ت ح ها ي م ل ا فر اص م ل ك يف ا ي ئ ا ق و الك رش عض
م ا ع ط ل ا تا ل ض فل ا ي د ص ت ت



5

Perform regular sink drain maintenance by pouring one-half cup of baking soda down the drain and one-half cup white vinegar down the drain. Wait 15 minutes, then flush thoroughly with very hot water. Do not use method if a commercial product was recently used to remove the blockage.

يف (اوص غ ن ك ي ب) ز ب خ ل ا اوص ن م ب و ك ف ص ر ن ل ا م ع ت س ا ب م ا ط ن ت ا ب ض و ح ل ا فر ص م ق ن ا ي ص ب م ق
ض و ح ل ا ف ي ط ن ت م ت ي ي ت ح ن خ ا س ل ا ا م ل ا ر و ب ن ص ح ت ف ا م ت ق ي ق د 15 ة م ل ر ط ن ت ا . ض و ح ل ا فر ص م
د ا د س ن ا ل ا ن م ص ل خ ت ل ل ا ش ي د ح ي ع ا ن ص ج ت ن م ل ا م ع ت س ا م ت ا ذ ل ق ي ر ط ل ا ه ذ ل م ع ت س ت ا ل ا ي ل ك

